
OBČINSKA KONFERENCA SZDL

Odprti in odzivni za dogajanje v družbi
Prvi dan julija so se na svoji redni petnajsti seji zbrali dele-

gati konference SZDL naše občine. Za predsednika /e bil po-
novno izvoljen Vid Štempihar, in to nepoklicno, ža pokllcnega
podpredsednika pa so delegati konference izvolili Srečka
Čoža. Razen tega se je predsedstvo konference v novem man-
datu povečalo s prejšnjih 24 na sedanjih 27 članov.

Poleg omenjene točke dnevnega re-
da so delegati obravnavali poročilo o
delu občinske konference za čas med
lanskim novembrom in letošnjim juni-
jem, kritično obravnavali poslovnik o
načinu organiziranosti in delovanja
konference ter njenih organov in se
dotaknili programske usmeritve za le-
tošnje leto.

Zlasti poročilo o preteklem delova-
nju ter programska usmeritev sta pri-
tegnili pozornost delegatov. Uvodoma
je bilo v poročilu rečeno, da vsebuje
pregled nekaterih opravljenih nalog iz
sprejetega programa za letos. Težišče
dela v letošnjem letu je bilo usmerjeno
na priprave in izvedbo skupščinskih
volitev ter konstituiranje skupščin
družbenopolitičnih in samoupravnih
interesnih skupnosti. Seveda pa se ob-
činska konferenca ni ukvarjala zgolj
samo z volitvami in v pregledu delova-
nja je jasno povedano, kako je uresni-
čevala frontno, množično, mobilizacij-
sko in usklajevalno vlogo in če je bila z
vsemi svojimi organizacijami, organi
in drugimi oblikami dela dovolj odziv-
na ter odprta za družbeno problemati-
ko ter pobude delovnih ljudi in obča-
nov, ali se je dovolj odgovorno vklju-
čevala v razreševanje gospodarske sta-
bilizacije, ali je bila dovolj življenjska,
dovolj združujoča za vse delovne ljudi
in občane, ki jim je skupna naša sa-
moupravna socialistična pot.

Poleg izvedbe volitev skupaj s kan-
didacijskimi in predkandidacijskimi
postopki se je konferenca še posebej
ukvarjala z vprašanji v zvezi s pripravo
gradiv za oceno delovanja delegatske-
ga skupščinskega sistema v naši obči-
ni, in sicer za mandatno obdobje od
leta 1978 pa do letos. Tako so na podla-
gi razprav in izoblikovanih stališč v
vseh temeljnih samoupravnih skupno-
stih izdelali oceno delovanja delegat-
skega skupščinskega sistema in jo po-
sredovali občinskim zborom v razpra-
vo ter sprejem. Posebne pozornosti je
bila na občinski konferenci SZDL de-
ležna ocena izvedbe referenduma za
samoprispevek III, pa finančni načrt
za letošnje leto, obravnavali in sprejeli

pa so tudi zaključni račun našega gla-
sila.

Tr ina j s t sej predsedstva

V tem obdobju se je predsedstvo se- (
stalo trinajstkrat. Obravnavalo in spre-
jemalo je vsa tekoča in aktualna vpra-
šanja v zvezi s pripravo planskih doku-
mentov in vodenjem javne razprave o
resoluciji in politiki uresničevanja
družbenega srednjeročnega plana ter
plana za letošnje leto. Še prav posebej
se je posvetilo problemom ekonomske
stabilizacije.

Poleg mnogih drugih stvari je pred-
sedstvo s svojo dejavnostjo spremljalo
aktivnosti pri nadaljnjem uresniceva-
nju programa usmerjenega izobraže-
vanja, spodbujalo in spremljalo delo-
vanje koordinacijskih odborov, sve-
tov, komisij in sklicevalo sekcije za
tista področja dela, ki so bila posebej
izpostavljena na sejah predsedstev.
Vse aktivnosti so potekale preko orga-
nov konference, izvršnega odbora in
jih je predsedstvo na njihovo pobudo
vključevalo na dnevne rede sej. Pred-
sedstvo je delovalo v tesni povezavi z
zbori občinske skupščine in pri tem
oblikovalo stališča do vprašanj, ki so
prihajala na delegatske klopi.

Vzporedno je deloval tudi izvršni
odbor predsedstva ter skrbel za izvrše-
vanje sklepov in stališč. Pripravljal in
obravnaval je gradiva za seje konfe-
rence in predsedstva, sodeloval pri or-
ganizaciji vodenja in usmerjanja jav-
nih razprav, povezoval delo s krajevni-
mi organizacijami socialistične zveze
in opravljal še kopico drugih nalog.

Odbori in sveti
Med najbolj aktivnimi odbori, poleg

izvršnega, je bil koordinacijski odbor
za stabilizacijo. Ubadal se je s tekočo
ekonomsko problematiko, zaključni-

/ mi in periodičnimi obračuni, obravna-
val je investicijsko politiko, seaktivno
vključeval v izdelavo planskih doku-
mentov ter usmeritev, vzel pod drob-

nogled cene in predlagal veliko ukre-
pov za reševanje neskladnosti v gospo-
darstvu. Še posebej pa je redno sprem-
ljal pogoje gospodarjenja pri uvozu irv
izvozu.

Nič manj ni bil aktiven odbor za
ljudsko obrambo, varnost in družbeno
samozaščito. Aktivno je sodeloval pri
vaji Ljubljana 80/111 in posvetil veliko
pozornosti akciji NNNP 82. Prav tako
je pospeševal izobraževanje mladih s
področja SLO in družbene sanciozašči-
te, mladinsko tekmovanje na ravni
medobčinskega sveta pa je izredno
uspelo tudj po zaslugi tega odbora.

Redno so se sestajali tudi drugi
koordinacijski odbori občinske konfe-
fence SZDLT

Tudi sveti niso zaostajali za odbori.
Med najbolj aktivnimi so bili svet za
razvijanje delegatskega in skupščin-
skega sistema in sveta za kulturo in
zdravstvo.

Ob koncu ne bi kazalo prezreti dela
uredniškega odbora našega glasila, za
katerega je značilno, da si je nenehno
prizadeval za izboljšanje glasila in je
pri tem dosegel dobre rezultate. Tik
pred koncem lanskega leta sta bila
imenovana nov izdajateljski svet ter
nov uredniški odbor skupaj z novim
odgovornim urednikom. Oba organa

sta se svojega dela lotila odgovorno,
kar se je pokazalo tudi na straneh gla-
sila, ki si pridobiva čedalje širši krog
bralcev.

Programske usmeritve
Med prvimi nalogami, ki si jih je tudi

za naprej zastavila konferenca sociali-
stične zveze, še naprej ostaja utrjeva-
nje samoupravnih socialističnih odno-
sov. Druga najvažnejša naloga pa je
izboljšanje gospodarskega položaja.

Socialistična zveza se bo še naprej z
vso ostrino borila za ustavni položaj
delavca in se soočala s slabostmi pri
uresničevanju našega sistema. V dele-
gatskem sistemu bo še naprej izvajala
vsa opravila v zvezi z volitvami ter
ustvarjala razmere za delovanje izvo-
ljenih delegacij. Krepila bo sistem in-
formiranja in socialno varstvo v občini
in mestu. Posebno pozornost bodo po-
svečali krepitvi obrambnega in samo-
zaščitnega delovanja občanov in utrje-
vanju mesta ter vloge krajevnih skup-
nosti. In, ne nazadnje, po najboljših
močeh se bo trudila za izboljšanje svo-
jih lastnih kadrov in vloge, ki ji pri-
pada.
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